

SAFETY MEASURES TAKEN AT THE COURTROOM

الإجراءات المتبعة ضمن قاعة المحكمة



TEMPERATURE CHECK
فحص درجة الحرارة



EHTERAZ CHECK
إبراز تطبيق احتراز



WEAR A FACE MASK
ارتداء الكمام



KEEP SAFE DISTANCE
الحفاظ على مسافة آمنة



VISIBLE VISITOR ID
إبراز بطاقة الزيارة



14
MAX CAPACITY
العدد الأقصى

- Although hearings continue to be conducted remotely and are livestreamed, the courtroom remains open to members of the public so long as social distancing can be maintained.
 - In order to access the building, your health status on Ehteraz must be green.
 - In order to access the building, your temperature will be taken by a member of security.
 - The wearing of face masks and maintaining social distancing (a minimum of 2 meters) is mandatory whilst on QICDRC premises.
 - Please ensure to wash your hands regularly and make use of the available hand sanitiser which is situated by the lifts on the 12th floor and next to the 12th floor reception.
- مع استمرار عقد الجلسات عن بعد وبثها عبر الرابط المباشر، سوف يتم السماح لعدد محدود من الجمهور لحضور جلسات المحكمة مع الحفاظ على المسافة الآمنة لكل شخص
 - يتوجب على الحاضرين إبراز تطبيق إحتراز لموظف الامن
 - سيتم فحص حرارة الشخص عند دخوله مرافق المحكمة من قبل موظف الامن
 - الحرص على لبس الكمامات أثناء التواجد في قاعة المحكمة مع الحفاظ على ترك مسافة مناسبة من الآخرين (مترين على الأقل)
 - الحرص على الحفاظ على نظافة اليدين من خلال استخدام المعقمات المتوفرة في منصة الاستقبال في الطابق ال ١٢.